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Protokół Nr LXII 
Z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Strykowie odbytego  

w dniu 30 sierpnia 2010 roku 
 
Skład Komisji na posiedzeniu w dniu 30 sierpnia b.r.  

1. Grzegorz Kuna – Przewodniczący Komisji 
2. Anna Ślęzak – Wiceprzewodniczący Komisji 
3. Wojciech Cichosz 
4. Zbigniew Kos 
5. Andrzej Pożarlik 

 
Proponowany porządek posiedzenia:  

1. Wypracowanie wniosków do projektu budżetu Miasta-Gminy Stryków na rok 2011. 
2. Sprawy różne.  

Porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 
 
 
Ad.1.  
Radna Anna Ślęzak zaproponowała, aby wskazać ogólne priorytety.  
 
Radny Andrzej Pożarlik przypomniał, że jest przyjęty Program Rozwoju Lokalnego, w 
którym są zapisane elementy, które należałoby realizować. Radny mówił o kompleksie 
sportowym, aby rozpocząć procedurę realizacji tego projektu. W naszej gminie brakuje 
obiektu sportowego z prawdziwego zdarzenia, gminy biedniejsze maja lepsza infrastrukturę 
od nas. Obiekt taki zacząłby przyciągać młodzież, bo taki ośrodek skupia i przyciąga 
chętnych. W Bratoszewicach będzie Akademia Sportu, ale ona będzie komercyjna, a 
uczniowie w szkole będą płacić czynsz. Taki kompleks powinniśmy powoli realizować, choć 
wiadomo, że są także potrzebny sal gimnastycznych przy szkołach.  
 
Przewodniczący Komisji powiedział, że Burmistrz robił rozeznanie, co do przyszłego roku, 
ile środków przeznaczyć na inwestycje, co należy kontynuować, ponieważ Gmina jest 
zobowiązana pewnymi umowami.  
Przewodniczący wskazał priorytety do projektu budżetu Miasta-Gminy Stryków na rok 2011:  

• kontynuacja budowy dróg, kanalizacji sanitarnej, wodociągów, przydomowych 
oczyszczalni ścieków, 

• kontynuacja remontów placówek oświatowych,  
• modernizacja placówek służby zdrowia (elewacja, termomodernizacja). 

Przewodniczący Komisji mówił, że społeczeństwo jest coraz bardziej roszczeniowe. 
Przypomniał, że są sprawy sądowe, które nie wiadomo, jak się zakończą.  
 
Radna Anna Ślęzak powiedziała, że trzeba kontynuować zaczęte inwestycje, dokończyć plan 
budowy sal gimnastycznych, ponieważ dla lokalnych społeczności jest to miły akcent, a 
budowa szkoły i kompleksu to ogromne koszty.  
 
Radny Wojciech Cichosz powiedział, że trzeba rozpocząć modernizację placówek służby 
zdrowia, przychodni oraz mniejszych punktów takich jak punkt lekarski w Koźlu.  
 
Radny Zbigniew Kos także potwierdził, że na kompleks sportowy są potrzebne ogromne 
środki, przypomniał, ze jest rozpoczęta kanalizacja w Swędowie, są drogi do kontynuacji, 
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służba zdrowia, szkolnictwo, sale gimnastyczne.  Kompleks sportowy jest potrzebny, ale 
trzeba się rozeznać, jakie środki będą na tę inwestycje potrzebne.  
 
Burmistrz Andrzej Jankowski powiedział, ze każdy z radnych ma rację. Odnośnie odbioru 
śmieci powiedział, że jesteśmy na etapie budowy zakładu utylizacji. Od przyszłego roku 
pojawia się finansowy udział naszej gminy w tym przedsięwzięciu.  
Burmistrz poinformował, co na pewno musi się znaleźć w projekcie budżetu: 

• drugi etap budowy drogi Kalinów –Bratoszewice (ul. Nowości), 
• dworzec kolejowy w Strykowie – propozycja burmistrza jest taka, aby PKP wykonała 

modernizacje dworca i parkingi, a Gmina Stryków później przejęła w użytkowanie, 
• zaakceptowany wniosek unijny na zagospodarowanie zalewu w Strykowie  
• wniosek do programu budowy dróg – droga Osse Anielin Swędowski,  
• przychodnia zdrowia w Strykowie, 
• kanalizacja w Strykowie – nabór wniosków przesunięty na październik tego roku, 

droga w m. Klęk – II etap, 
• sala gimnastyczna w Niesułkowie – II etap, 

To są najważniejsze zadania, ale są także mniejsze, np. projekty oświetleniowe. Po 
zaakceptowaniu stawek podatkowych będzie wiadomo ile będzie wolnych środków do 
zagospodarowania.  
Przewodniczący Komisji podsumowując dyskusję na temat wniosków do przyszłorocznego 
budżetu powiedział, że wszystkie tematy zostały poruszone, Komisja nie miała na celu 
wskazywania konkretnych wniosków, ustaliła natomiast cele programowe na rok 2011.  
 
Ad. 2.  
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Grzegorz Kuna w związku z projektem uchwały w 
sprawie wygaśnięcia mandatu radnego dot. jego osoby złożył rezygnację z funkcji 
przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. Zaproponował na to stanowisko radna Annę Ślęzak. 
Głosowanie w sprawie przyjęcia rezygnacji: 5 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 głosów 
wstrzymujących się 
Radna Anna Ślęzak wyraziła zgodę na kandydowanie  
Głosowanie w sprawie przyjęcia funkcji przez radną Annę Ślęzak: 4 głosy za, 0 głosów 
przeciw, 1 głos wstrzymujący się 
 
Przewodnicząca Komisji Anna Ślęzak zaproponowała na wiceprzewodniczącego Komisji 
Zbigniewa Kosa. 
Radny Zbigniew Kos wyraził zgodę na kandydowanie. 
Głosowanie w sprawie przyjęcia funkcji przez radnego Zbigniewa Kosa: 4 głosy za, 0 głosów 
przeciw, 1 głos wstrzymujący się 
 
Następnie Burmistrz poinformował członków komisji, że zakończył się audyt działu 
podatkowego, teraz będą sprawdzane inwestycje, przetargi. Jeżeli coś jest źle to jest od razu 
sygnalizowane. Czeka nas trudny okres przedwyborczy, ale rankingi dot. naszej gminy mówią 
same za siebie.  
 
Radny Andrzej Pożarlik zgłosił wniosek dot. usunięcia przy Przedszkolu samorządowym w 
Strykowie drzewa, które zagraża bezpieczeństwu.  
Głosowanie: 4 głosy za, 0 głosów przeciw, 1 głos wstrzymujący się 
Radny Grzegorz Kuna pytał, co będzie budowane i kto wydał pozwolenie na tę budowę 
przy tarasie widokowym nad zalewem w Strykowie.  
Burmistrz odpowiedział, że Wspólnota Mieszkaniowa buduje garaże.  

 



 3 

 
Przewodnicząca Komisji pytała czy jest możliwość przeniesienia handlu z małego ryneczku 
na targowisko.  
Burmistrz powiedział, że można przenieść na plac przy ul. Cmentarnej.  
Radny Andrzej Pożarlik poruszył sprawę sprzątania dróg i ulic, które są brudzone przy 
budowaniu skrzyżowań autostrad. Prosił o uczulenie firm, aby częściej sprzątały.  
 
Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała E. Tomczak. 
 

                  Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  
                         Rady Miejskiej w Strykowie  
 
                                          Anna Ślęzak  

 

 


